
  

 

 

 

 

Protokoll fra møte i Markedsutvalget for reinkjøtt 

Torsdag 30. november 2023, 09:00 til 15:00, Teams-møte 
Til stede:  John Anders Lifjell (NRL) 

Morten Floor (LMD)  

Arnstein Stensaas (PRL) 

Johan Martin Eira (NRL) 

Grete Sjurgard (NRL)  

Forfall:   

Fra Landbruksdirektoratet:  Sissel Olsen (referent) 

Annie Abrahamsen 

Linn Walseth 

 

Møteagenda 

    Vedlegg 

Sak 41 23 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden  

Sak 42 23 Slaktestatus og markedssituasjon  

Sak 43 23 Matprat/OEK  

Sak 44 23 Finansiering av profilmateriale til IGW 2024  

Sak 45 23 UMAMI 2025  

Sak 33 23 Videre samarbeid med NRLs ungdomsutvalg  

Sak 46 23 Forslag til budsjett 2024  

Sak 34 23 Forslag til aktivitetskalender 2024  

Sak 35 23 Forslag til markedsplan 2023-2025  

Sak 37 23 Forslag til møteplan 2024  

Sak 47 23 Innspill til Reindriftsavtalen  

Sak 48 23 Eventuelt   

  



 

 

Sak nr. 

41/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: Leder informerer om at representant fra Matprat kommer kl 12:15, sak 43/23 
flyttes derfor lengre ned på listen. 

Orientering om Bocuse d’Or Europe 2024 og samarbeidet med GL Events 
settes inn under sak 48/23 Eventuelt, og denne saken behandles først i møtet.  

Vedtak:  Møteinnkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

48/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Eventuelt 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: Orientering om Bocuse d’Or Europe 2024 og samarbeidet med GL Events. 
Avtalen signeres denne uka. Leder venter fremdeles på svar fra Lerøy som 
skal distribuere reinkjøttet til konkurrentene. Det er ingen problemer med 
eksport til landene som deltar i Bocuse d’Or. Import av reinkjøtt til 
Storbritannia har vært utfordrende, men signalene er at det skal gå greit. 
Lerøy har god kompetanse på dette, men ansvarlig person er i Tokyo for 
tiden. 

Matprat har henvendt seg til Markedsutvalget om et mulig samarbeid på 
Bocuse d’Or Europe. Leder har ikke oversikt over hva dette samarbeidet skal 
inkludere eller hva Markedsutvalget/Rein – Helten på vidda skal gjøre på 
storhusholdningsmessa som er i tilknytning til Bocuse d’Or. 

Vedtak:  Orientering 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg/dokumenter 

 



 

 

 

Sak nr. 

42/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Slaktestatus og markedssituasjon 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling:  Sekretariatet orienterte om slaktestatus. Informasjonen om rein slaktet på 
slakteri var lagt ut på Landbruksdirektoratets nettsider under Nøkkeltall for 
reinslakt i forkant av møtet.  

Det er slaktet om lag 45 800 rein. Dette er 21 prosent flere slakt enn til 
samme tid i fjor. I kvantum utgjør dette 987 tonn, og gjennomsnittsvekten er 
21,5 kg som er noe lavere enn i fjor. Markedsutvalget erfarer at lavere 
gjennomsnittsvekt går igjen i alle områder. 

Andel slaktet kalv er høy, og ligger på 84 prosent, som er 2 prosent høyere 
enn til samme tidspunkt i fjor. 

Det var slaktet om lag 10 000 rein vinteren 2023, og det anslås et totalt 
slaktetall for 2023 til å bli et sted mellom 65 000 og 75 000. 

Slakt av okse har gått ned i høsten 2023. Markedsutvalget erfarer at dette er 
normalt siden det ble slaktet mye okse i forrige driftsår. 

Omsetning 

Leder orienterer om at salget av vilt generelt har gått ned med 7,5 prosent. 
Dette kan være et resultat av at færre velger dyrere alternativer i 
restaurantene, som er det stedet hvor de fleste spiser viltkjøtt. 

Vedtak:  Til orientering for Markedsutvalget 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg 

 

Sak nr. 

44/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Finansiering av profilmateriale til IGW 2024 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling:  Trond Einar Persen i Innovasjon Norge har tatt kontakt med 
Markedsutvalget ved sekretariatet om en mulig finansiering av 
profilmateriale til Internationale Grüne Woche 2024. Med profilmateriale 
menes logo på gjenbrukskopper og -skåler som skal brukes under 
arrangementet. 

Markedsutvalget tror at kopper med logoen til Rein – helten på vidda vil se 
bra ut i Berlin, og gjør at profilen er synlig. Markedsutvalget støtter 
finansieringen. 

Vedtak:  Markedsutvalget for reinkjøtt vedtar å finansiere profilmateriale for inntil 
25 000 kroner i forbindelse med IGW 2024. En betingelse for finansieringen 



 

 

er at koppene og bollene også kan brukes ved arrangementer i regi av 
Markedsutvalget for reinkjøtt. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

45/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

UMAMI 2025 

 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: Markedsutvalget registrerer tilbakemeldingene fra bedriftene som deltok i 
fjor, og ser at det er litt variable tilbakemeldinger. 

UMAMI ARENA er et arrangement hvor reinkjøtt blir veldig synlig. 
Markedsutvalget er enige i at dersom Rein – Helten på vidda skal delta i 
2025, må kostnadene ved deltakelsen ned. Avtaler må gjøres tidlig slik at 
utvalget kan velge billigere løsninger enn de som ble valgt i 2023. Leder sier 
at utfordringene med kostnadene er vanskelig når bedriftene er spredt over 
hele landet. 

Markedsutvalget synes at det er greit å gjøre en vurdering av aktiviteter for 
2025, slik at midler kan settes av i 2024. Leder informerer om at en 
deltakelse på UMAMI vil koste om lag 2 500 000 kroner. 

Markedsutvalget bør legge til rette for at reinkjøttbedrifter kan delta under 
felles paraply i 2025. 

Vedtak:  Markedsutvalget er positive til en deltakelse, og sekretariatet kan bestille 
stand. Leder og sekretariatet må ta kontakt med Innovasjon Norge for å 
starte et samarbeid om å få med 4 reinkjøttbedrifter. Det avsettes en ramme 
på 2 500 000 kroner. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

33/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Videre samarbeid med NRLs ungdomsutvalg 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: 

 

Leder orienterer om at han jobber for å få til en dag med NRLs 
ungdomsutvalg i januar, hvor de blant annet kan få treffe statsråden. Denne 
gangen legges det opp til en annen vinkling på markedsdagen enn tidligere. 
Det blir også lagt opp til at man forsøker å få til noe med bygde- og/eller 
bondeungdomslagene ved en annen anledning. 

Markedsutvalget har fulgt opp oppdraget fra Reindriftsavtalen med å få til et 
møte mellom NRLs ungdomsutvalg og Norges bygdeungdomslag, og ønsker 
at ungdommene tar samarbeidet videre. 



 

 

Rapporten fra møtet i Byrkije må inneholde mer om samtalene med 
statssekretæren. 

Vedtak:  Markedsutvalget følger opp sak om å finne årets unge reindriftsutøver, som 
kan utnevnes under landsmøtet til NRL på Røros. Innspillet til 
Reindriftsavtalen må inkludere at det har vært et møte i Byrkije. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

34/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Forslag til aktivitetskalender 2024 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: 

 

Sekretariatet har blitt kontaktet av Innovasjon Norge for å få satt opp en 
felles årsplan for samarbeid. 

Markedsutvalget sier at dersom Innovasjon Norge ønsker dette må de 
fremme forslag for hvert enkelt arrangement til sekretariatet, som igjen 
legger dette frem for utvalget i ordinært møte. 

Vedtak:  Aktivitetsplanen vedtas med de endringene som er gjort i møtet. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

35/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Forslag til markedsplan 2023-2025 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: Diverse endringer ble gjennomgått. Blant annet må budsjettet i 
markedsplanen må justeres.  

Vedtak:  Sekretariatet omarbeider markedsplanen og sender ut digitalt til 
Markedsutvalget 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg/dokumenter. 

 

Sak nr. 

43/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Matprat/OEK 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: Matprat ved Ragnhild Kolvereid ga Markedsutvalget en status på året og 
høsten som har gått og planer for neste år. 



 

 

Biff, filet og skav har vært hovedfokus. Matprat har kjørt mye gjenbruk av 
markedsmateriell. Innholdet de har er oppdatert og holder seg bra, og det ble 
gjort et utvalg av det beste innholdet til gjenbruk. 

Ny produksjon fra Matprat er innhold fra turdag og reels til bruk i sosiale 
medier. 

Trafikk 

Matprat jobber med å nå 1,2 millioner sidevisninger i 2023. 

Ifølge Google Analytics er reinsdyrstek og pinnekjøtt av reinkjøtt blant det 
som folk søker på. 

Nytt innhold i neste uttak er portrettserie med 6 unge reindriftsutøvere som 
forteller om sitt liv i reindriften. 

Budsjettinnspill 

Matprat synliggjør økte priser i deres verden. Et vanlig driftsår vil derfor 
koste 3 600 000 kroner. Da har de kun fulgt økt konsumprisindeks på 5,7 
prosent. 

Øking av bevilgningen til Matprat ble diskutert i Markedsutvalget etter at 
Ragnhild hadde forlatt møtet.  

I tillegg orienterte leder om at OEK/Matprat hadde tilbudt seg til å ta seg av 
en del av markedsføringen mot Bocuse d’Or. Dette ville koste 1 500 000 
kroner, hvor av 700 000 var foreslått omdisponert fra allerede planlagte 
kampanjer gjennom Matprat, mens resten av beløpet ville bli en 
ekstrabevilgning dersom Markedsutvalget valgte å gå for tilbudet. 

Vedtak:  Markedsutvalget setter av 3 600 000 kroner til OEK/Matprat til 
markedsaktiviteter for reinkjøtt, slik at de kan opprettholde det samme 
aktivitetsnivået som tidligere. Markedsutvalget gir ikke ekstrabevilgning til 
Matprat i forbindelse med Bocuse d’Or. 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg/dokumenter 

 

Sak nr. 

37/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Forslag til møteplan 2024 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling:  Ulike alternativer for møtedatoer ble diskutert. 

Vedtak:  Følgende datoer blir satt opp frem mot sommeren 2024: 

1. 19. desember (digitalt møte på Teams) 
2. 30. januar (fysisk/digitalt møte på Teams) 
3. 19. – 20. mars (i Trondheim) 
4. 14. mai (digitalt møte på Teams) 
5. i juni i forbindelse med NRLs landsmøte (på Røros) 

Vedlegg/dokumenter: Forslag til møteplan var sendt ut i forkant av møtet. 

  



 

 

Sak nr. 

47/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

30.11.23 

Tittel: 

Innspill til Reindriftsavtalen 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 
Møtebehandling:  Samarbeidet med Matprat i 2023. Pris og slaktesituasjonen. Oppsummering 

av aktiviteter i 2023. CWD må ha eget kapittel. Planer for 2024.  

Vedtak:  Innspillet endres med de forslagene som ble avgjort i møtet. Sekretariatet 
sender ut innspillet på sirkulasjon til medlemmene etter at endringene er lagt 
inn. 

Vedlegg/dokumenter: Forslag til innspill til Reindriftsavtalen var sendt ut i forkant av møtet. 
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